



Mötesprotokoll 2021.6
2021-05-12 kl. 20.00 Teams

Närvarande: MM Magnus Månsson Ordf.
PP Patrik Persson Viceordf
LS Liselott Schönström Sekr
LN Lennart Nielsen Kassör
JP Jenny Pålsson
MA Matilda Adolfsson
MR Magnus Rugsveen

Inbjudna: Peter Norrman SGA Racing
Roy Olsson SGA Rallycross (förhinder)

Peter Norrman (SGA Racing) var tillsammans med Roy Olsson (SGA Rallycross) inbjudna till dagens möte. Roy Olsson meddelade förhinder. De var inbjudna för att vi i styrelsen ville höra vad de hade för framtidsplaner och vad styrelsen kunde göra för att hjälpa till.

Peter frågade om ID-brickor, vi tar beslut om detta på styrelsemötet. Han undrade också vilken logga som skulle användas på kläder. Styrelsen tar beslut om detta vid nästa styrelsemöte 9/6. Fråga om danskar som kör deltävling i Danska mästerskapet på Sturup. Hur söker man tillstånd? Söks som en vanlig tävling. Det kommer att vara en licenskurs i racing på Sturup i maj. Kontakter med de klubbar som har racingverksamhet om ett framtida DM. Har varit tester på Knutstorp o Ljungbyhed, olycka, alla mår bra.

§§ 96 Mötets öppnande

MM öppnar mötet och hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 97 Föregående protokoll

Protokoll 2021:5 godkändes.

§§ 98 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 99 Ekonomi/Budget

Ekonomin är god. Bidrag från SBF 2100:-.

§§ 100 Styrelsens rapporter

MA ska lägga in i hemsidans kalender, styrelsemöten, ordförandemöte och planeringsmöte.

MM har skickat mail till Smålands BF om ev samarbete. Fick svar Från Mats Bergman att de kommer att ta upp det på ett möte.

LS kollar med Jeanette om miljöcertifikat. SBF vill ha kopior på alla klubbar som är certifierade. MM har fått Furulunds miljöcertifikat. JP får det vid nästa styrelsemöte.

Covid. Träning publikfritt, inhägnat område OK. Kolla vad som gäller tävling (ev klubbävling).

Profilkläder: MA, JP och PP visade kläder digitalt. Beslöt att vi skulle träffas vid ett fysiskt möte, för att se kläderna "live". "Coronasäkert" möte (7 pers) Åsum Ring 9/6.

Pris på ID-brickor: Färg utan bild: 25:-/st, färg med bild 30:-/st. Beslöt att ta utan bild, men där skulle stå på brickan att man skulle vara beredd på att visa fotolegitimation. Namn och "vad du är", styrelse, SGA, tekniker osv.

§§ 101 Styrelsearbete – planering

MM och LN kommer att ha möte med Anna SBF 18/5 angående det senaste angående Covid 19.

Konf Syd preliminärt 8/1-22

MA har börjat på en plan, tjejer inom motorsport Skåne. Kontaktar Thorsten Haapala för tips om filmning.

LS tog upp angående listan om arbetsfördelning. Listan gicks igenom och uppdateringar kommer att skickas till styrelsen.

Avvakta med kalender från Lots till hemsida.

19-20 maj, uppdatera hemsidan ang Covid-19. Lägga in info på hemsidan om möte med SBF 18/5 om Covid-19.

§§ 102 SBF – information.

Uppdaterad "vita lista" från SBF. 29/4, info från SBF ang Covid-19.

§§ 103 Sportgren/SGA

Ev ny SGA i virtuell bilsport. Saknas fortfarande SGA i karting, offroad, drifting och enkel bilsport. MA lägger ut på Facebook att vi söker SGA och miljörådgivare.

Mail från SGA i Rally, inget DM 2021.

RB-utskottet ska ha möte med arrangörer.

§§ 104 Utbildning

MM ska undersöka, så att vi kan få en utbildning i eway.

§§ 105 Inkommen post/skrivelser/framkommande

Mail från Västra ang tillstånd i Södra.

Mail från Mats Bergman ang om man kan ta inträde på rallytävlingar.

MR svarar på mail från Daniel Andersson RF-SISU Skåne.

MA fått fråga om utdelning av DM priser i karting. MA kan meddela frågeställaren att priserna är beställda och uthämtade.

Porscheklubben i Stockholm vill köra en träning på Knutstorp.

§§ 106 Ärendebank

Inget att rapportera.

§§ 107 Övrigt

SM Bilcross på Svampa. Många anmälda.

§§ 108 Nästa möte

Nästa möte blir på Åsum Ring 9/6 kl. 18. "Coronaanpassat".

§§ 109 Mötets avslutande

MM avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras

Liselott Schönström

Magnus Månsson